



150000343619

检测报告

No. 45 150000343619



http://www.pony.com



14. 报告数据由检测人员负责，报告数据仅反映对所测样品的评价，对于报告及所载内容的使用、使用所产生的直接或间接损失及一切法律后果，本单位不承担任何经济和法律后果。

This report is only responsible for the provided sample. The test results only represent the evaluation of the tested sample. PONY will not be responsible for any economical or legal liability generated from direct or indirect usage of the test report.

15. 本单位有权在批准报告后按批准方式处理所测样品。
PONY has the right to dispose the tested sample by rules, after approval of the test report.

16. 本单位保证工作的客观公正性，对委托单位的商业信息、技术文件等商业秘密负有保密义务。
PONY ensures objectivity and impartiality to detect, and fulfill the obligation of confidentiality for applicant's commercial information, and technical document.

17. 本报告禁止非法转让、盗用、冒用、涂改，未经本单位批准的复制（全文复制除外）或以其它任何形式的篡改均属无效，本单位将对上述行为严究其相应的法律责任。
The report is invalid in case of illegal transfer, embezzlement, imposture, modification or any altering, reproducing except in full, without approval of PONY. PONY shall investigate and affix the applicant's legal liability accordingly.

▲ 防伪说明 (Anti-counterfeiting Description):

- (1) 报告编号是唯一的;
The test report has exclusive report code.
- (2) 报告采用特制防伪纸张印制, 纸张表面带有" PONY " 防伪纹路, 该防伪纹路可支持复印, 即复制件不会带有" PONY " 防伪纹路。
The test report is printed by anti-copying paper whose surface shows " PONY " security print with specific anticounterfeiting technique. Security print can support copying, so the copy will not have " PONY " security print.

检测报告

报告编号: PNY-2020-08-001

报告日期: 2020年08月11日

委托单位	江苏普尼测试集团有限公司		
检测项目	金属材料力学性能检测		
检测标准	GB/T 228.1-2010 金属材料拉伸试验第1部分: 室温试验方法		
检测材料	钢材	检测规格	Φ12mm
检测数量	20.00 m	检测日期	2020年08月11日
检测地点	江苏普尼测试集团有限公司	检测人员	张三

检测结果	合格		
检测结论	合格		
检测说明	本检测报告仅对送检样品的力学性能负责, 不对样品的其他性能负责。		
检测备注	检测过程中未发现异常, 检测结果符合标准要求。		

检测单位	江苏普尼测试集团有限公司		
检测地址	江苏省苏州市工业园区金芳路8号		
检测电话	0512-68021475	检测传真	0512-68021475
检测网址	www.pnytest.com		



签发日期

2020年08月11日



检测结果

No. IOBFXLKF85373955

第 2 页, 共 2 页

样品编号及名称	检测项目	限值	检测结果
F85373955 2 号炉炉渣	热灼减率, %	≤5	2.7

——以下空白——

